

No. 50709

**United Nations
and
Congo**

Exchange of letters constituting an arrangement between the United Nations and the Government of the Republic of Congo concerning the organization of the "Informal Presessional Meeting of the Twelfth Session of the United Nations Permanent Forum on Indigenous Issues", held in Brazzaville, Congo, from 11 to 15 March 2013. New York, 5 March 2013 and 7 March 2013

Entry into force: *7 March 2013 by signature, in accordance with paragraph 10*

Authentic texts: *English and French*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *ex officio, 24 April 2013*

Not published in print, in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

**Organisation des Nations Unies
et
Congo**

Échange de lettres constituant un arrangement entre l'Organisation des Nations Unies et le Gouvernement de la République du Congo concernant l'organisation de la « réunion informelle de pré-session de la douzième session de l'Instance Permanente des Nations Unies sur les Questions Autochtones », qui a eu lieu à Brazzaville, Congo, du 11 au 15 mars 2013. New York, 5 mars 2013 et 7 mars 2013

Entrée en vigueur : *7 mars 2013 par signature, conformément au paragraphe 10*

Textes authentiques : *anglais et français*

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : *d'office, 24 avril 2013*

Non disponible en version imprimée, conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.